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Aan  de heer C. Wolfhagen 

Lid DB Waterschap Limburg 
Van  Peter Freij 
  Water Natuurlijk 
Betreft  Enkele vragen inzake Volledig onttrekkingsverbod 
 
Venlo  26 augustus 2022 
 
 
Geachte heer Wolfhagen, beste Chrit, 
 
In de eerste plaats mijn waardering voor het feit dat ook Waterschap Limburg nu, in 
navolging van de collega’s van Aa- en Maas, Dommel en Brabantse Delta, een volledig 
onttrekkingsverbod voor oppervlaktewater instelt. De omstandigheden zijn er ook wel naar! 
 
In uw (email)bericht “Volledig onttrekkingsverbod oppervlaktewater voor Noord- en 
Midden-Limburg” refereert u aan een mogelijke ontheffing van dit volledige verbod:  
“We bieden ondernemers die klem komen te zitten de mogelijkheid om een ontheffing aan 
te vragen. Dit kunnen zij doen door een formulier in te vullen op onze website. We toetsen 
daarbij op het wel of niet beschikbaar hebben van een alternatief (grondwaterput op eigen 
terrein of bij de buren) en of er sprake is van kapitaalintensieve gewassen.” 
 
Ik heb hierover de volgende vragen: 

1. Zijn dit (alternatief aanwezig en kapitaalintensieve teelt) de enige criteria waarop 
getoetst wordt? 

2. Hoe gaat deze toetsing in zijn werk? Welke waarde wordt er gehecht aan deze 
criteria? Wanneer leidt het tot een ontheffing en wanneer niet? 

3. Wie voert deze toetsing uit en wie neemt het daarop volgende besluit? 
 
Overigens kan ik het door u aangekondigde “formulier op onze website” nergens vinden…. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Peter Freij 
Water Natuurlijk 


